
  

 
 

Schriftelijke vragen Fractie Middelkamp (FM)      Minaret geluiden  

 

 

Geacht college, geachte burgemeester,  

 

De nieuwe moskee langs de spoorlijn roept vragen op over geluid uit de minaret.  

Het minaretgeluid is op zeer grote afstand van de moskee te horen in huizen van burgers en dat 

geluid wordt als te hinderlijk ervaren. Deze geluiden moeten voldoen aan de wettelijke regels. Maar 

dat doet het waarschijnlijk niet.  

Het zijn normen over maximale hoeveelheid aan piekgeluiden; de LAmax. 

En de normen over het maximum van het gemiddelde geluidsniveau; de LAr,LT.  

 

Hieronder enkele schriftelijke vragen die Fractie Middelkamp aan het bevoegd gezag heeft.  

 

 

1. Aan welke geluidnormen moet een moskee precies voldoen? graag een uitleg waar die 

normen precies staan en te lezen zijn.  

2. Wie controleert of aan die geluidnormen voldaan wordt? 

3. Hoe vaak heeft u (danwel namens u) controles -lees daadwerkelijke geluidmetingen- 

uitgevoerd op de naleving van de geluidnormen waar de moskee aan moet voldoen? 

4. Heeft u de geluidwaarden ook gemeten aan de gevel van de dichtbijgelegen woningen van 

derden rondom de moskee? Zo nee waarom niet. Zo ja bij hoeveel woningen was dat?  

5. Bent u bereid om meerdere geluidmetingen uit te voeren om vast te stellen of de moskee 

überhaupt aan de geluidsnormen voldoet? 

6. Hoe weten we dat de moskee aan de geluidsnormen voldoet?   

7. Wie is verantwoordelijk voor de controle en handhaving van de geluidnormen waar de 

moskee mee te maken heeft? 

8. Hoeveel geluidsboxen worden er feitelijk gebruikt tijdens het oproepen van het gebed. Waar 

hangen deze aan de moskee  

9. Op welke hoogte hangen de geluidboxen en kan dat lagere worden opgehangen. Wat is het 

vermogen van deze geluidboxen. En zitten er ook geluidsbegrenzers op? Zo nee, waarom 

niet? 

10. Is het college bereid om de normen over maximale hoeveelheid aan piekgeluiden de LAmax 

naar beneden bij te stellen op zon- en feestdagen naar 60 LAmax? Zo nee, waarom niet. Zo 

ja, binnen welke termijn kan dat geëffectueerd worden. 

  

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Fractie Middelkamp,  raadslid 


